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Dagsorden: 
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2. Referat fra sidste møde 

3. Postgennemgang 

4. Indkomne forslag/ klager 

5. Nyt fra Poul Erik 

6. Fokusområder  

7. Nyt fra udvalg 

8. Evt. 

 

 

1. Velkomst 

Lis bød velkommen. 

 

 

2. Referat fra sidste møde.  

Ingen bemærkninger. 

 

     3.  Postgennemgang. 

Ellen Pedersen har skriftligt meddelt sin tilbagetræden som suppleant. 

Brev fra Domea ang. Jesper Heden som er fratrådt pr. 31/8 2011. 

Brev fra Domea ang. sagen med Landsbyggefonden. 9/9 kommer ansøgningen på bygge-

udvalgsmøde i Næstved Kommune og i Byrådet sidst i september. 

  

4. Indkomne klager/forslag. 
Der blev i alt behandlet 9 indkomne forslag, anøgninger og klager  

 

5.   Nyt fra Poul Erik. 
8 stk. ophængsskabe er kommet og klar til montering, Der følges op på borde og bænke. 

Legepladser er godkendt uden anmærkninger og kommunen har 

lukket sagen. 
 

6. Fokusområder fra august. 

Man bør planlægge en renovering af nr. 14 henover en årrække så lejen ikke belastes unødigt.  

Pt. Vil Poul Erik tjekke opvaskerens varmelegeme mv. Hvis der ikke kan gøres noget der 

hjælper på dårlig vask, købes en ny opvasker. 

Aktivitetsdage med f. eks blomsterbinding eller andre gode indslag. 



Opfølgning på beplantning diverse steder.  

Forslag om en tema-dag ang. dyrehold og love og regler omkring dette – både i forhold til 

husdyrorden og til lovgivning på området.  

 

7. Nyt fra udvalg. 

Husdyrudvalget vil gerne takke for den positive respons og store 

imødekommenhed i forbindelse med opdateringen af bebyggelsens 

dyrehold. 
 

Bankospillet var godt besøgt og der var gode præmier og et mindre tilskud fra bestyrelsen. 

Indbydelse til bankospillet er sendt til samtlige formænd i afdelinger og Kalbyris har bedt om 

datoer.  

Mandag var der Børneklub men der dukkede ikke en eneste op. 

Bestyrelsen havde nok ventet en større opbakning da der trods alt er 

mange børn i bebyggelsen. Så indtil videre er der IKKE åben i 

Børneklubben. 
 

Netcafeen  åbner igen 6/10 -11. Sommerferien er brugt til opdatering af forskellige data til brug 

for bestyrelsen, samt hjemmesiden.  

 

Haveudvalget laver en opfølgning på de seneste henstillinger ang. haver. Hvis forholdene ikke 

er bragt i orden kommer der henstilling fra Domea. 

      

8. Evt.  

Nyt punkt til dagsorden til efterfølgende møder: Opfølgning på tidligere beslutninger.  

 

 

 

       

      


